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Borden, med åtta stolar runt om, 

står ställda med lagomt avstånd 

från varandra. På stora skärmen 

längst fram i lokalen rullar ett 

bildspel som visar olika delar av 

föreningens hemsida. En efter en 

kommer medlemmarna in och 

sätter sig. 

Ordförande Ronald Lundqvist 

började mötet med att hälsade alla 

hjärtligt välkomna och därefter hölls 

en tyst minut över de medlemmar 

som avlidit under året. 

Årsmötet valde Anders Vikström till mötesordförande och Gunnel Sandström till 

mötessekreterare och årsmötet med sedvanlig agenda kunde börja. När 

verksamhetsberättelsen, studieverksamheten, den ekonomiska redovisningen och 

revisionsberättelsen hade lästs upp och godkänts fick styrelsen ansvarsfrihet för perioden. 

Underhållningen denna eftermiddag bestod av 

Michael Boman, trubadur och enmansband. Elvis, 

Emil Ford, Creedence strömmade ur mikrofonen. 

Mellan låtarna berättade Michael anekdoter bl.a. 

om skolgången i Raggsjö. Ni som var med på detta 

årsmöte ler säkert stort när jag skriver om den lilla 

pojken som hanterade betydelsen av 

”förmodligen” på ett något oväntat sätt. 

Mötet fortsatte därefter med val av styrelse och 

övriga förtroendevalda. Valberedningen hade 

förberett sig väl vilket innebar att valen klubbades 

igenom i rask takt. Ronald Lundqvist omvaldes till 

ordförande och Ulla-Britt Lanto blev ny person i 

styrelsen. 

Därefter berättade ordförande Ronald om höstens planerade aktiviteter. Seniorshopen 14 

sept, surströmming i Finnträsk 15 oktober, IKEA-resa under november och förhoppningsvis 

en jultallrik i december. 

Sedan avslutades årsmötet.  

Lotteridragning med många nöjda vinnare blev den sista punkten för dagen. 
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